

23 September 2025

## The Latest Arrangement of Club Services under Typhoon Signal

Dear Members and Guests,

The Hong Kong Observatory has announced that Typhoon Signal No. 8 will be issued at 2:20 pm today. To implement precautionary measures and protect our members and staff, the following outdoor facilities will **close in advance**. The Club, including D'Café and indoor facilities will **remain open until 2:20 pm**.

Facilities	Closing Time
Outdoor Swimming Pools	From 12:00 noon
Tennis Courts & Pickleball Court	From 1:00 pm

Additionally, all afternoon interest classes will be cancelled today. For inquiries about other arrangements, please contact the relevant class instructors.

For the **Club Resumption Arrangement**, please refer to the table below. The latest information will be updated via MessageSpring.

Time	Arrangement
Lower to T3 Before 6:00 pm	The Club will reopen 2 hours later, with facilities resuming progressively after a safety evaluation.
Lower to T3 After 6:00 pm	The Club will remain closed until normal opening hours the next day.

Thank you for your attention.





23 September 2025

## 颱風信號下之最新會所的服務安排

## 致各會員及訪客:

香港天文台已宣布將於今天下午二時二十分發出八號風球信號。為了實施預防措施並確保我們會員和員工的安全,以下戶外設施將<u>提前關閉</u>。會所、 D'Café及室內設施,將在<u>下午二時二十分前保持開放</u>。

設施	關閉時間
室外泳池	中午12:00起關閉
網球場及匹克球場	下午13:00起關閉

此外,今天所有下午的興趣斑將取消。如需了解其他安排,請聯繫相關的班級導師。

相關會所服務恢復安排,請參閱下方列表。最新資訊將通過 MessageSpring 更新。

時間	服務恢復安排
發出3號或以下風球信號 下午6時 <u>前</u>	會所將在兩小時後重新開放,設施在安全評估後將 漸進恢復。
發出3號或以下風球信號 下午6時 <b>後</b>	會所將保持關閉,直至翌日正常開放時間。

感謝您的關注。

